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PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR XXIII/12 

Z SESJI RADY GMINY KOBIERZYCE 

Z DNIA 26 października 2012 ROKU 

  

XXIII Sesję Rady Gminy otworzył  o godz. 9.00  przewodniczący Rady Gminy - p. Czesław 

Czerwiec, który  przywitał radnych i przybyłych gości.  

Obecni na posiedzeniu byli również:  

Wójt Gminy-Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy – Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz /Kancelaria Casus Iuris/ 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec stwierdził, iż Rada jest władna do 

podejmowania uchwał. 

Informacje i komunikaty Przewodniczącego  

Kolejna sesja odbędzie 23 listopada o godz. 9.00.  

 

Ad.2. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec  

Czy są uwagi, wnioski do porządku obrad?  

 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Proszę o wykreślenie punktu 8 z 

porządku obrad tj. Podjęcie uchwały w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie gminy Kobierzyce a w punkcie 16 wprowadzimy zaopiniowanie projektu 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Kobierzyce. 
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. 

Kto z Państwa jest za przyjęciem porządku obrad z autopoprawką? 

Głosowanie: 

Za- jednogłośnie 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Stwierdzam, że porządek  obrad przyjęto 

i wygląda on następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXIII Sesji Rady Gminy Kobierzyce. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Związku Międzygminnego Ślęza-Oława. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie podziału Gminy Kobierzyce na okręgi wyborcze oraz ustalenia 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat /firma Cadus/. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Parafii Rzymsko-

Katolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Tyńcu Małym. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/249/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

31 sierpnia 2012 r. w sprawie opłat oraz zasad odpłatności, zwolnień i ulg za usługi 

przewozowe świadczone środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Kobierzyce, a także sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy rzece Ślęzie w zachodniej części wsi Ślęza. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru parku położonego w środkowej części wsi Racławice Wielkie. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo- zachodniej części wsi Chrzanów. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XLVI/569/10 z 

dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Chabrowej i Różanej w środkowo-

południowej części wsi Wysoka. 

16. Zaopiniowanie  projektu  Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 
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17. Interpelacje radnych. 

18. Zapytania radnych i sołtysów. 

19. Wnioski i sprawy różne.  

20. Zakończenie obrad.                                                                        

 

 

Ad.3. 

Przyjęcie protokołu z XXII Sesji Rady Gminy.  

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Wpłynęła od radnej pani Elżbiety 

Regulskiej  uwaga do załącznika nr 6 do protokołu /załącznik nr 1/ 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy ktoś z Państwa ma jeszcze jakieś 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto jest za przyjęciem protokołu? 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec odczytał  sprawozdanie z działalności w 

okresie międzysesyjnym tj. 04-25.10.2012 . /załącznik nr 2/ 

Przewodniczący poinformował radnych o zorganizowanym szkoleniu dla radnych w dniach 

23-25 listopada 2012 r. 

Ad.5. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał sprawozdanie z bieżącej działalności 

/załącznik nr 3/. 

Ad.6. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

statutu Związku Międzygminnego Ślęza-Oława. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej na swym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Radna Kasprzyk: Pytanie czy jest to uchwała zarządu czy decyzja tych gmin o wystąpieniu 

ze związku? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Jest to uchwała Zgromadzenia Związku, 

Strzelin się odwołał, ale utrzymaliśmy swój wniosek o ich wykluczeniu. 

Głosowanie: 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 11 głosami „za” , przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę 

 

XXIII/280/12 w sprawie zmiany statutu Związku Międzygminnego Ślęza-Oława 

 

Ad.7. 

Sekretarz gminy Maria Wilk przedstawiła projekt uchwały: Przedstawiony projekt 

podziału Gminy Kobierzyce na okręgi wyborcze opracowany został zgodnie z zasadami 

tworzenia okręgów wyborczych wynikającymi z art. 417, 418 i 419 ustawy z dnia 5 stycznia 

2011 r. - Kodeks wyborczy oraz przy uwzględnieniu art. 13 ustawy z dnia 5 stycznia 2011 r. 

Przepisy wprowadzające ustawę - Kodeks wyborczy. W przedstawionym podziale Gminy na 

okręgi wyborcze zachowana jest reguła jednolitej normy przedstawicielstwa. W gminie 

Kobierzyce zamieszkuje /wg stanu na 30.09.2012/ – 16.407 mieszkańców. Liczba 

przedstawicielstwa wynosi 1.094 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

Radna Kasprzyk: Coraz rzadziej ale Rada jest stawiana pod ścianą. Kodeks wyborczy był 

ogłoszony w styczniu 2011 , były do tego jeszcze rozporządzenia - mieliśmy 15 m-cy żeby 

procedować nad tym tematem. Wszystkim radnym należała się rzetelna informacja jaką ja 

dostałam po monicie. Był czas, żeby się do tego przymierzyć. Potem będzie dyskusja o 

manipulowaniu okręgami wyborczymi. Radnemu należy się rzetelna informacja. 

Radny Muraczewski Z.: Bielany są podzielone na 3 części a ja jestem przydzielony do ulic, 

z którymi mnie nic nie łączy. 

Sekretarz gminy Maria Wilk: Bielany podzielone są na 3 okręgi w miarę równo. Ten 

projekt podziału został zaakceptowany przez Komisarza Wyborczego. Kierowaliśmy się tym, 

żeby ten podział był w miarę sensowny i równy. 

Radny Muraczewski Z.: Czyli nie liczą się stosunki międzyludzkie tylko cyfry? 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Tak, jeśli chodzi o podział na okręgi to 

liczą się tylko cyfry. Ilość mieszkańców się liczy. 

Radna Ziomek: Zgłaszam wniosek, żeby przerzucić ulicę Sosnową do tego okręgu czyli 

wykreślenie ulicy Południowej z pozycji 5 i przeniesienie do pozycji 3. 

Sekretarz gminy Maria Wilk: Radny nie musi kandydować w okręgu, w którym mieszka. 

Radna Ziomek: Ja sobie zdaję sprawę, że tak jest, ale skoro jest taki wniosek radnego to 

chyba można się do niego przychylić. To może nam nic nie pokazujcie, tylko klepmy 

wszystko tak jak leci. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Pani radna, proszę się w ten sposób nie 

zwracać, że „nic nam nie pokazujcie”. Państwo macie dostać projekty uchwał w określonym 
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terminie i je państwo dostaliście. Jeśli nie chce pani rozmawiać na ten temat to proszę nie 

rozmawiać. 

Radna Ziomek: Jeżeli jest jeszcze czas to proszę o uwzględnienie tego wniosku. 

Radna Kasprzyk: Pan ma prowadzić sesję a nie udzielać radnym reprymendy. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Żadna reprymenda tylko odniosłem się 

do wypowiedzi radnej. Radny ma dostać projekt uchwały, a nie stos ustaw i rozporządzeń. A 

skoro już dostał projekty uchwał to powinien się pofatygować i dotrzeć do odpowiednich 

przepisów. 

Sekretarz gminy Maria Wilk: Na ulicy Sosnowej jest 197 mieszkańców. 

 

 10 minut przerwy 

 

Sekretarz gminy Maria Wilk: Wniosek pani radnej był, żeby z okręgu nr 5 wykreślić ulicę 

Południową, na której mieszka 3 mieszkańców i dołożyć do okręgu nr 3 czyli da to 932 

mieszkańców czyli nie zmieni to treści uchwały w zakresie okręgów. 

 

Głosowanie wniosku Radnej Ziomek: 

 

Za-4 

Wstrzymało się – 3  

Przeciw – 6 

Wniosek został odrzucony. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 10 głosami „za” ,, przy 1 osobie przeciw oraz  przy 2 osobach nie biorących udziału w 

glosowaniu  / Radna Ziomek, Radna Kasprzyk/ podjęła uchwałę 

 

XXIII/281/12 w sprawie podziału Gminy Kobierzyce na okręgi wyborcze oraz ustalenia 

ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu 

 

Ad.8 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Jest możliwe zawieranie umów 

najmu na okres dłuższy niż 3 lata. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

 

Głosowanie: 
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Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

XXIII/282/12 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat 

 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały, po uprzednim zapoznaniu się z wnioskiem i sprawdzeniu zgodności 

dokumentów. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

XXIII/283/12 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Wojciecha Biskupa i Męczennika w Domasławiu. 

 

 

Ad.10. 

 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Radna Smaga: Komisja Budżetowa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały, po uprzednim zapoznaniu się z wnioskiem i sprawdzeniu zgodności 

dokumentów. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę 
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XXIII/284/12 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków dla Parafii 

Rzymsko-Katolickiej p.w. Wniebowzięcia NMP w Tyńcu Małym. 

 

 

Ad.11. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. Projekt ten jest elementem 

naprawczym, bo uchwała z 31.08.12 r. mogłaby być zaskarżona przez Wojewodę, a chcemy 

tego uniknąć. 

Mecenas Kwaśniewicz: Projekt uchwały był konsultowany z Nadzorem, ale gdy już trafiła 

do Nadzoru to Nadzór uznał, że jego zdaniem są to zapisy, które powinny być ujęte w 

regulaminie. Można z tym polemizować, ale nie chcemy narażać gminy na skargę. Jest 

jeszcze jedna rzecz, której nie chcemy zmieniać i być może ona będzie zaskarżona - mówię tu 

o bilecie 30 dniowym. 

Radny Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała projekt tej 

uchwały. 

 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 12 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu/ radna Kasprzyk/  podjęła 

uchwałę 

XXIII/285/12 w sprawie zmiany Uchwały nr XXI/249/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

31 sierpnia 2012 r. w sprawie opłat oraz zasad odpłatności, zwolnień i ulg za usługi 

przewozowe świadczone środkami lokalnego transportu zbiorowego na terenie gminy 

Kobierzyce, a także sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych. 

 

Ad.12. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały- większością głosów. 

Radna Kasprzyk: Mam pytanie – rzeka Ślęza często ulega spiętrzeniu, jest to teren przy 

rzece – kto weźmie odpowiedzialność za to, że dopuszczamy tam mieszkaniówkę jak za 5 lat 

mu ten dom zaleje? Czy ten dom będzie na palach dębowych? 
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Radna Ziomek: W aktualizacji programu ochrony środowiska gminy Kobierzyce z 2010 r. 

czytamy: „Na terenie gminy Kobierzyce obszary zalewowe występują w strefach najbliższego 

sąsiedztwa z ciekami wodnymi – głównie rzeki Ślęzy oraz w mniejszym stopniu – rzeki 

Gniły. Najbardziej narażonymi na tego typu zjawisko są obręby Wysoka i Ślęza oraz Tyniec 

nad Ślęzą. Rzeka Ślęza wylewa na tych obszarach szczególnie w okresie wiosenno-letnim. 

Obwałowania, które występują prawie na całej długości rzeki w rejonie gminy, szczególnie w 

jej północnej części nie spełniają swojej funkcji i w wielu miejscach wymagają konserwacji 

oraz przebudowy. Obszary narażone na zalewanie wodami rzecznymi w czasie wezbrań 

występują także w rejonie wsi Królikowice, Krzyżowice–Wierzbica, Owsianka i Bąki (ciek 

Gniła)”. Jest tu jeszcze taki zapis: „Wody płynące i ich obszary zalewowe powinny być wolne 

dla możliwie jak największego zatrzymania wody. Należy zapobiec dalszemu 

wykorzystywaniu obszarów zalewowych i terenów błotnistych. Tam gdzie jest to możliwe 

powinny zostać odzyskane stracone obszary, należy utrzymywać w społeczeństwie 

świadomość możliwości zagrożenia powodziowego”. Czyli gmina wie, że są to tereny 

zalewowe i że trzeba je odzyskiwać.  W uchwale Rady Gminy Kobierzyce w sprawie mpzp 

odcinka drogi wojewódzkiej Bielany Łany Długołęka /2003 r/ ustala się strefę zagrożoną 

zalaniem rzeki Ślęzy - mamy zakaz lokalizacji nowej zabudowy. Znalazłam Raport z oceny 

ryzyka powodziowego – w 1979 r, w 1997 oraz w 2009 r. jest tu wskazana rzeka Ślęza. Ja 

słyszałam, że tam mają być umocnione wały a wtedy ta woda gdzieś musi się przelać i dotrze 

do 3500 nych Bielan; że właściciel nie będzie żądał odszkodowania w razie zalania. Zgłaszam 

wniosek o niepodejmowanie żadnych uchwał do końca 2013 dopóki nie zostaną opracowane 

mapy zagrożenia powodziowego. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Nie znam takich planów, żeby podnosić wały. Ostatnie lata 

nie wykazywały wylewania ponad wał tylko przesiąki wału a to jest uważam normalne. Nie 

sądzę, żeby wybudowanie budynku spowodowało zalanie Bielan. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tej rzeki nie było kiedyś, gdyby woda miała 

wylać to wyleje dużo bliżej niż w tym terenie. 

Radny Stadnik: Nad Ślęzą stoją budynki i musimy być obiektywni. 

Radny Muraczewski W.: Pan Kurzewski ma takie samo prawo jak inni mieszkańcy, żeby jego 

działkę ująć pod zabudowę mieszkaniową. 

Radny Muraczewski Z.: Ja tam mieszkałem od roku 1957, tam chodziła Młynówka. Plan nie 

jest ścisły, bo Młynówka nie idzie tędy. Ten obszar to 2 ha a teren zabudowy 0,5 ha. Na dzień 

dzisiejszy rzece zabrano 14 ha terenów zalewowych. Ta woda pójdzie dalej, bo praw fizyki 

nie zmienimy. Agrestowa, Jagodowa to są tereny obniżone - będziemy płacić odszkodowania 

tym ludziom. 

Radna Kasprzyk: Jaką wartość ma oświadczenie człowieka, który chce mieć plan, że nie 

będzie rościł swoich praw? Do pana Wiesława Muraczewskiego: uchwalaliśmy plan dla 

terenu przy Ślęzie i pamiętam, że pan był przeciwny zabudowie. 
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Radny Muraczewski W.: Ten teren nigdy nie był głosowany. Ja byłem za zabudową ul. 

Głównej, bo tam już zabudowa była. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Dzisiaj ta rzeka jest uregulowana. Państwo 

podejmujecie decyzję a nie ja, a dla mnie ten wniosek jest zupełnie logiczny. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Czy widzieliście państwo w tym miejscu 

wodę? 

Radny Muraczewski Z. : Pan tego nie pamięta? A dwa lata temu pan Kurzewski usypał wał 

– dlaczego? Nie było tam wody? 

Radny Muraczewski W.: W 1997 roku był ten teren zalany. 

Radna Kasprzyk: Jaką wartość w świetle prawa ma oświadczenie, że nie będzie składał 

roszczeń? 

Pan Maszka: Jest to wpisane do porozumienia, jest to w akcie notarialnym. 

Mecenas Kwaśniewicz: Jest to zapisane, więc nie będzie mógł powiedzieć, że o tym nie 

wiedział. 

Radna Ziomek: Tam mają być usługi mieszkalne? A jaka jest gwarancja, że inni nie 

wystąpią? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Tam jest 1 właściciel. 

Radna Ziomek: Jak to się ma do nowelizacji ustawy z 18.03.11 r. -  „Prawo wodne” o 

zakazie zabudowy na terenach zalewowych? 

Pan Maszka: Nie ma wyraźnego zakazu. To są tylko zalecenia. 

Radna Ziomek: Tym bardziej zasadny wydaje się wniosek o wstrzymanie jakichkolwiek 

pozwoleń na budowę na terenach zalewowych do 2013 roku. 

Radny Muraczewski W.: Niedawno, 1,5 roku temu jak pani Ziomek była już radną, 

przyjmowaliśmy plan o zmianie na gruntach pana Piotrowskeigo, ale wtedy pani nie wnosiła 

uwag. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Czy była tam robiona ekspertyza? 

Pan Maszka: Tak. 

Radna Kasprzyk: Jest to projekt uchwały, który budzi kontrowersje. Czy to jest tak pilne 

żeby to już dzisiaj uchwalać? Jeśli nie jest to pilne to spróbujmy to odłożyć. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Państwo podjęliście uchwałę o przystąpieniu do planu i wtedy 

takich pytań nie było ani wątpliwości. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Tam już są budynki, to nie jest jedyny 

budynek. 
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Radny Muraczewski W.: Ta działka była ujęta w studium, potem jak były głosowane obręby 

i wreszcie teraz gdy jest plan. Tylko, że wtedy nie było żadnych uwag. 

Radny Rytelewski: Myślę, że to co powiedział pan mecenas jest dla nas wiążące i nie widzę 

potrzeby blokowania tego tematu. 

Radna Ziomek: Wiem, że pan Kurzewski zobowiązał się nie występować o odszkodowanie , 

ale następny właściciel nie musi przejmować zobowiązań pana Kurzewskiego. 

Radny Łoposzko: Zgłaszam wniosek o przegłosowanie tego projektu uchwały. 

Głosowanie wniosku radnego Łoposzko: 

Za- 9 osób 

4 osoby nie brały udziału w głosowaniu 

Wniosek został przyjęty. 

Głosowanie : 

Głosowanie wniosku radnej Ziomek o przesuniecie tego projektu uchwały na następną sesję: 

Za- 3 osoby 

Przeciw 9 osób 

1 osoba wstrzymała się od głosu 

Wniosek został oddalony. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 9 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu/ radna Kasprzyk/ , 1 osobie 

wstrzymującej się  od głosu oraz przy 2 osobach przeciw -podjęła uchwałę 

 

XXIII/286/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy rzece Ślęzie w zachodniej części wsi Ślęza 

Ad.13. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 
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Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

XXIII/287/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru parku położonego w środkowej części wsi Racławice Wielkie 

 

Ad.14. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 13 głosami „za” podjęła uchwałę 

 

XXIII/288/12 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w środkowo- zachodniej części wsi Chrzanów 

 

 

Ad.15. 

p. Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały.  

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za przyjęciem 

uchwały - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych z 15 członków ustawowego składu Rady, 

 11 głosami „za” przy 2 osobach wstrzymujących się od głosu podjęła uchwałę 
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XXIII/289/12  w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XLVI/569/10 z 

dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru przy ul. Chabrowej i Różanej w środkowo-

południowej części wsi Wysoka. 

 

Ad.16. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Informowaliśmy państwa o procedurze. Sanepid zaopiniował 

pozytywnie projekt regulaminu, ale z uwagami. Prosimy o rzetelne zapoznanie się z tym 

projektem i zgłoszenie uwag. Uchwała musi być podjęta do 27 grudnia 2012 r. 

Elżbieta Nawrocka rozdała radnym projekt regulaminu oraz omówiła naniesione zmiany        

/ załącznik nr 4/  

Radny Rytelewski: Komisja Rolnictwa na swym posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały- większością głosów. 

Radny Łoposzko: Segregacja w budynkach wielorodzinnych - wiele wspólnot nie ma 

zarządców, a tu mamy zapis że zarządca ma zadbać o segregację. Jak będziemy mogli 

wpłynąć na to, żeby nasi sąsiedzi segregowali? Nadal są moim zdaniem potrzebne te wspólne 

pojemniki na osiedlach. 

Elżbieta Nawrocka: Regulamin tego nie rozstrzygnie. Bardzo ważna jest edukacja 

ekologiczna – ludzie muszą zrozumieć, że  jeśli nie będą segregować to będą większe stawki 

za opłaty. 

Radny Łoposzko: Nie wyobrażam sobie, że ktoś będzie stał i sprawdzał czy inni segregują, a 

obciążeni będziemy wszyscy. Proszę o pomoc w rozwiązaniu tego problemu bo ze 

świadomością u nas jest jeszcze różnie. 

Głosowanie: 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Kto z Państwa jest za pozytywnym 

zaopiniowaniem projektu regulaminu przedstawionego przez panią inspektor Nawrocką - 

proszę o podniesienie ręki. 

Przewodniczący Rady Gminy Czesław Czerwiec: Stwierdzam, że Rada Gminy pozytywnie 

zaopiniowała projekt Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kobierzyce. 

 

 

Ad.17. 

Brak. 

 

Ad.18. 

Radna Kasprzyk odczytała swoje zapytanie /załącznik nr 5/ 

Radna Ziomek: Mieszkańcy Bielan pytają czy jest już ustalona trasa autobusu, czy jest 

możliwa modyfikacja – czy on może przejeżdżać przez ulicę Czekoladową? 
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Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Trasy są ustalone a zmiany są możliwe, ale trzeba to 

szczegółowo rozważyć. Chciałbym wiedzieć ile osób i żeby się te osoby podpisały - żeby się 

nie okazało, że to zmiana dla 1-2 osób. 

Radna Kasprzyk: Odniosę się do Komisji Użyteczności Publicznej - a konkretnie do 

sprawozdania z prac ekipy porządkowej. Ekipa ta wykonuje remont w Pustkowie 

Wilczkowskim. Nie do tego została ona powołana w moim odczuciu. Od maja pracują w 

Pustkowie Wilczkowskim. Obserwuje ich pracę ale oni nie są fachowcami w tym  co robią. 

Kto weźmie odpowiedzialność za oddanie tego obiektu do użytku? Czy ta oszczędność w 

naszej gminie jest sensowna tym bardziej w ośrodku zdrowia? Rozpoczęli cmentarz, do 

dzisiaj nie założyli ogrodzenia od strony Królikowic. Ulica Parkowa oraz teren przy sklepie 

GS – te tereny są zaniedbane. To jest centrum gminy i tak nie powinno to wyglądać. To 

świadczy o nas. Nie będę mówić o tym nieszczęsnym stawie żabskim – mam nadzieję, że to 

będzie kiedyś sprzedane i ktoś to zagospodaruje. Cieszę się, że przystąpicie państwo do 

remontu Pałacu od zewnątrz – razi mnie odpadający gzyms i białe plamy na pomarańczowym 

tynku.  W naszej gminie nieciekawym zwyczajem stało się zatrudnianie osób z rodzin w 

instytucjach podległych gminie Kobierzyce. Albo jako radca prawny albo pracownik w 

GCKiS, albo w przedszkolu, albo w urzędzie. Ja wiem, że są konkursy na te stanowiska, ale 

jest to trochę nie tak. Odczuwam to na własnej skórze, że mam odrębne zdanie. Dobrze jest 

jeśli ktoś ma odrębne zdanie  i chce je powiedzieć – demokracja to liczby ale nie tylko. 

Opozycja w cywilizowanych demokracjach jest szanowana i ma swoje miejsce. Nigdy na 

zewnątrz nie mówiłam źle o gminie ale tu mam odwagę pewne rzeczy powiedzieć. Mam w 

sobie tyle pokory i szacunku dla innej osoby, żeby nie konfliktować rady. Po to nas ludzie 

wybrali, żebyśmy swoje sprawy zostawili „tam” a nie „tutaj”. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Kogo zatrudniłem ze swojej rodziny? 

Radna Kasprzyk: Powiedziałam o radcy w GCKiS. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Pani była w Zarządzie a pani mąż był podległy 

pani bezpośrednio. Czytałem zeznania w prokuraturze i wiem, do czego ludzie są zdolni, do 

jakich kłamstw. Nic mnie nie zdziwi. 

Radna Kasprzyk: Byłam członkiem Zarządu, ale nigdy nie pracowałam w urzędzie. Nie 

wstydzę się swoich zeznań w prokuraturze - nie powiedziałam tam niczego złego ani na pana 

ani na Radę. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Być może był to błąd, że ekipa robi ośrodek 

zdrowia.  Więcej nie pójdziemy w takie duże tematy, bo w tym czasie ekipa nie robiła innych 

ważnych, drobniejszych rzeczy. 

Radny Kmiecik: Gdzie te nasze dzieci mają pracować? W województwie pomorskim? Czy tu 

gdzie jest najbliżej? Błędem jest nie zatrudnianie ludzi kompetentnych a zatrudnianie ludzi 

obcych. 

Radny Rytelewski: Ile do dróg dopłaca powiat? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mniej więcej po połowie, sprawdzimy to. 
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Ad.19. 

Brak. 

 

 

 

Ad.20. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kobierzyce Czesław Czerwiec: Zamykam XXIII Sesję Rady 

Gminy. 

Załączniki stanowią integralną część protokołu - liczba załączników: 5. 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20121026. 

 

 

Protokołowała:                                                                        Przewodniczący Rady Gminy:  

Magdalena Marszałek-Wojciechowska                                                       Czesław Czerwiec 


